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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2023. június 13-án 14:00 órakor személyesen és Teams-en online módon 
megtartott üléséről. 
 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 
Csaba, Németh Bálint  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 
közül jelen voltak: Madarász György, Hollósy Gábor, Danyek Miklós, Kovács László, Pipicz Mihály, 
Rubint Dezső, Rejtő János, Belső Tibor, Orlay Imre, Karacsi Márk tanácskozási joggal rendelkező 
tagok: Kovács András, Becker Péter, Janky Csaba további meghívottak: Dán András, Tóth 
Zoltán, Schwarcz Barbara 
 
Gelencsér Lajos elnök köszöntötte az ülésen résztvevőket, majd azt megnyitotta. 
 
Első napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét, hogy ismertesse az Egyesületi 
Elnökség 2023. II. félévi munkatervét. 
A bemutatott mellékletet a résztvevők előzetesen áttekintették, újdonságképpen a kiemelt 
rendezvények is bekerültek a táblázatba. 
 
Második napirendi pontot Gelencsér Lajos elnök elsődlegesen későbbre sorolta, mivel a 
beszámolót tartó személy később tudott csatlakozni az üléshez. 
A Megújuló energiák Munkacsoport aktualitásairól Dr. Dán András tájékoztatta az Elnökséget. 
A munkacsoport 3 évvel ezelőtt kezdte meg munkásságát, de érdemi eredményeket nem ért el, a 
beszámoló személy ismertetése alapján a téma politikai szabályozású, nem szakmai alapon 
megközelíthető 
Az Elnökség tagjainak véleménye alapján mindezek ellenére az iparág egyik legaktuálisabb 
témaköre, amelynek szakmai irányvonalának formálásában az Egyesületnek kiemelt szerepe kell 
hogy legyen. 
Az Elnökség döntése alapján kisebb, szűkebb körben újbóli egyeztetés szükséges, ahol cél a 
bizottság újra alakítása, és a szakmai munka megkezdése. 
 
Harmadik napirendi pontként Veisz Imre informálta szóban, és írásban az Elnökséget az 
Egyesület aktuális rendezvényeiről, mint: VIF, 69. Vándorgyűlés, Mi a pálya Fesztiválsorozat. 
A ViF rendezvény sikeresen zárult, mind  a kiemelkedő szakmai programok, mind a professzionális 
lebonyolítás szempontjából. Az elmúlt évek talán legsikeresebb rendezvénye volt. 
A Vándorgyűlés kapcsán ismertetésre került a kimagaslóan magas számú jelentkező az előző évek 
hasonló időszaki jelentkezéséhez képest. A jelentkezés maximális száma 1000 fő körül alakítható, a 
helyszín befogadó képessége miatt. 
A Mi a Pálya fesztivál ebben az évben újra indul, 6 helyszínen. Cél a társadalmi 
felelősségvállalásban lévő aktív részvétel. A szervezésre új kibővített projektcsapat alakult, melyben 
aktív szerepet vállal Gelencsér Lajos elnök, és az Iroda személyzete is. A helyszínek alapján a MEE 
vezetősége is bevonásra kerül a szervezésbe, kiállító partnerek toborzásába. 
 
Negyedik napirendi pontként Tóth Zoltán a MAIT képviseletében ismertette javaslatát egy Új MEE 
díj alapítására vonatkozólag. Díj neve: MEE Horváth Tibor díj. 
„A díj rövid annotációja: A Horváth díjat a MEE évente olyan tagjának adományozhatja, aki az 
Egyesületi életben tevékenyen közreműködik vagy korábban hosszabb időn keresztül 
közreműködött, az erősáramú elektrotechnika területén nagy jelentőségű eredményeket ért el az 
oktatás, nevelés, tehetséggondozás és iskolateremtés területén mind a szakoktatásban, mind a 
felső oktatás területein” 
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Az Elnökség tagjai megvitatták a felterjesztett új díj létrehozásával kapcsolatosan felmerült pro, és 
kontra érveiket, a korábbi előterjesztéshez kapcsolódó kiegészítő javaslatokat.  
Gelencsér Lajos elnök összefoglalta az elhangzottokat, a díj előterjesztéssel kapcsolatban szűkebb 
körű egyeztetés történt az annotáció részleteivel kapcsolatban. 
Az Elnökség szavazásra bocsátotta a díj bevezetésének kérdését, mely a következő eredménnyel 
zárult: 
 

• 19/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (8 fő igen, 1 nem, 1 
tartózkodás) döntésével elfogadta a MAIT új MEE díj (Horváth Tibor díj alapítására 
vonatkozó előterjesztését. 

 
 
Ötödik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a MEE Díjszabályzat módosítási javaslatát, a  
Publikációs díjhoz kötött tagság hosszának felülvizsgálatára vonatkozóan, valamint a szabályzat 
kibővítését az új, az előző napirendi pontban tárgyalt Horváth Tibor díjra vonatkozóan. 
A Publikációs díjhoz kapcsolódóan cél a korábban 5 éves aktív tagság hosszának lerövidítése 1 
évre. A Horváth Tibor díj pedig a szakterületi díjak részét képezi a jövőben, ahol a díjazás az egyéb 
szakterületi díjakkal megegyező eljárásrendbe, illetve azokkal azonos mértékű pénzjutalommal jár 
majd. 
 

• 20/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) döntésével elfogadta a MEE Díjszabályzat módosítási javaslatát, a Publikációs 
díjhoz kötött tagság hosszának lerövidítését 1 évre, azaz csak aktuális aktív tagsághoz 
kötött, valamint a MAIT új MEE (Horváth Tibor) díjra vonatkozó díjszabályzat módosítást. 
 

Hatodik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a MEE Tagok regisztrációs folyamat 
módosítási javaslatát, melynek értelmében az újonnan regisztrált tagok előzetesen jóváhagyott 
státuszba kerülnek, majd az aktív státusz feltételeképpen az adott évre vonatkozó díj megfizetése 
után kerülnek jóváhagyási előterjesztésre az Elnökség elé, mely jóváhagyást követően kerülnek 
aktív státuszba az új tagok. A jóváhagyott státusz, mint új státusz TAR fejlesztést igényel, melynek 
pontos elkészüléséről az Iroda informálja az Elnökséget, valamint ezt követően valamennyi 
szervezetet az új folyamatról. 
 

• 21/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (7 fő igen, 1 nem, 1 
tartózkodás) döntésével elfogadta a MEE Tagok regisztrációs folyamat módosítási 
javaslatát, melynek értelmében az új tagok előzetesen a szervezetk által jóváhagyott 
státuszba kerülnek mindaddig amíg az aktuális tagdíjat meg nem fizetik, ezt követően az 
Elnökség jóváhagyása után kapnak aktív státuszt.  

 
Hetedik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a szervezeti egységek rendezvényeinek 
pályázatos támogatására vonatkozó eljárásrend módosítási javaslatát. 
A korábbi években a pályázati támogatást a szervezetek nem vették igénybe, cél lenne, hogy a kis 
létszámú szervezetek önállóan is pályázhassanak támogatásra, ne csak a más szervezetekkel 
közösen. 
Az Elnökség megvitatta a javaslatot, és jóváhagyta, miszerint a 30 fő alatti taglétszámmal 
rendelkező szervezetek önállóan is tudjanak pályázni. 
A cél olyan pályázati lehetőség felállítása, melyet a szervezetek valósan használhatnak, a 
részletekre vonatkozóan Kiss Zsuzsanna felvállalta, hogy a GB áttekinti a részleteket, és javaslatot 
tesz a pályázati részletek frissítésére vonatkozóan, mert az tíz évvel ezelőtt, 2013-ban készült. 
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• 22/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (8 fő igen, 0 nem, 1 
tartózkodás) döntésével elfogadta a szervezeti egységek rendezvényeinek pályázatos 
támogatására vonatkozó eljárásrend módosítási javaslatát, miszerint a 30 fő alatti 
taglétszámmal rendelkező szervezeti egységek önállóan is részt tudjanak venni a pályázati 
rendszerben. 

  
Nyolcadik napirendi pontként Németh Bálint tájékoztatta az Elnökséget a Kommunikációs, és 
Marketing Bizottság aktuális, folyamatban lévő munkatervéről. 
Kiemelten a következő témákat érintve:  
Elkészült, és bemutatásra került a Marketing térkép felmérés, a szervezetek bevonásával. 
Egységes arculati kézikönyv készül, a MEE alap arculati elemeivel. 
A Vándorgyűlés sajtó megjelenésének professzionálisabb, sajtó értékű előkészítése folyamatban 
van. 
A MEE központi honlap fejlesztése elindult, tervezetten szeptemberre elkészül. 
További aktuális probléma a Bizottságban való aktív részvétel a szervezetek részéről.  
 
Kilencedik napirendi pontként Kovács László tájékoztatta az Elnökséget a MEE VET jogi személy 
2022 évi tevékenységéről, és beszámolójának ismertetéséről, melyet a MEE VET közgyűlése 
elfogadott május hónapban, és a beszámoló feltöltésre is került a publikációs oldalakon. 
A beszámoló magában foglalta a tevékenységekre, és gazdasági eredményekre vonatkozó 
beszámolót egyaránt. 
Az Elnökség megköszönte a beszámolót, és névleges szavazással elismerését fejezte ki az elmúlt 
évi tevékenység és beszámoló iránt egyaránt, mivel az Elnökségnek jóváhagyási kötelezettsége 
ebben az esetben nincsen. 
 
Egyéb napi rendi pontként Kiss Zsuzsanna tájékoztatta az Elnökséget a Regisztrált Villanyszerelő 
képzés díjának várható áremelésével kapcsolatban, valamint ehhez kapcsolódóan az RVSZ 
elszámolások aktualitásról. AZ egyeztetések MEEVET a GB, és az Iroda között folyamatban 
vannak, jó úton haladnak, hamarosan eredmény várható. 
 
Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt az Elnökség számára, a fent maradó nem 
tárgyalt, nem sürgős napi rendi pont, a „MEE 2023 as évi Stratégia Célok Operatív megvalósítási 
terv egyeztetése” a következő, szeptember havi elnökségi ülésre tolódott. 
 
 
 
   

2023. június 13. 
Összeállította: 
Janky Csaba irodavezető 
 

 
 

Jóváhagyta: 
Veisz Imre főtitkár 

   
 


